
ZÁPIS 

 

VÝBOROVÁ SCHŮZE SPOLKU RODIČŮ PŘI MŠ RADOST  

Mateřská škola, Holešov, Grohova 1392, Kroměříž 

 

Datum konání: 23.1.2020 

Účelem tohoto setkání byla diskuze / hlasování členů o níže uvedených bodech: 

 

• Schválení předběžného rozpočtu spolku pro rok 2020 

Byl představen předběžný rozpočet na rok 2020, který zpracovala Simona Kokořová (viz. příloha). 

Vzhledem ke splatnosti některých faktur, byla částka za nákup lega odečtena až z rozpočtu na rok 2020, 

tzn. že momentálně je možné investovat cca 40.000 Kč. Předpokládá se, že větší příjem do spolku 

nastane na začátku nového školního roku, kdy rodiče nejvíce platí členské příspěvky. Nesmíme ale 

zapomínat na nějaké režijní výdaje, jako např. nákupy občerstvení na dětský den, výzdobu atd., které 

jdou do výdajů spolku. Je potřeba, aby si MŠ řekla, zda má v plánu realizovat koupi něčeho většího a 

počká si až bude nastřádaná větší částka nebo zda bude průběžně čerpat dle aktuální situace školky. 

Všichni účastníci souhlasí s předběžným rozpočtem na rok 2020. 

• informace ze strany školky 

Paní ředitelka by chtěla realizovat ještě v letním období kuchyňky ve zbývajících 2 třídách (Na ptačím 

stromě, Na zelené louce). Bohužel jsou ale všichni řemeslníci velmi obsazeni a je velmi obtížné někoho 

najít. Proto se obrátila na rodiče, pokud ví o někom, kdo by mohl pomoci s realizací kuchyněk, ať předá 

kontakt paní ředitelce a ona je osloví. Kuchyňky jsou velmi důležité pro sebevědomí dětí, protože 

dokáží zvládnout to samé, jako jejich rodiče.  

Paní ředitelka se zmínila, že by školka chtěla nakoupit pomůcky na rozvoj matematiky, jazyku, poznání 

apod.  

Předpokládané nadcházející akce: otevírání zahrady, velikonoční dílničky, 20. února bude setkání 

s učitely z 1. tříd (týká se předškoláků), den matek, školka v přírodě (18.-22.5.), rozloučení 

s předškoláky, den děti  

• Diskuze 

Informace pro všechny rodiče a pedagogické pracovníky. Místopředseda – Alexej Sidorenko – má 

bohaté zkušenosti týkající se techniky a programování a momentálně pracuje na vytvoření webové 

aplikace spolku. Aplikace by měla být více přehlednější, zejména ze strany rodičů. Přes spolek rodičů 

by se zakoupily tablety do školky a učitelé by mohli ihned zadávat do aplikace kdo se čeho zúčastnil. 

Rodiče by tak mohli mít ihned přehled o tom, kolik mají aktuálně na účtu. Aplikace by měla ušetřit 

hlavně čas a pedagogové by to měli „bez starostí“ s následným vyplňováním do záznamového archu a 

následného přepisování ze strany Olgy Heřmánkové (která vede evidenci za akce). Zatím je vše 

ve vývojové fázi.  



Ze strany hospodářky byla velká pochvala všem rodičům, protože tento rok poprvé není tolik 

„mínusových“ konečných stavů. Je nutné ale neustále rodiče upozorňovat na to, že správně mají mít 

nejprve děti peníze na účtu a teprve potom by je měli čerpat na „akce“, nikoliv obráceně.  

Informace hlavně pro rodiče předškoláků, kteří budou od září nastupovat do školy: Všichni rodiče 

budou osobně, emailem nebo telefonicky kontaktování v případě nedoplatku/přeplatku na „účtu 

dítěte“. Rodiče se tedy nemusí bát, že by o své finance přišli. 

ZÁKAZ VJEZDU! Prosíme všechny rodiče, kteří vozí své děti až k budově školky autem, aby respektovali 

zákaz vjezdu do areálu školky.  

 

Další schůzka proběhne v dubnu 2020. 

 

 

 

Za Spolek rodičů při MŠ Radost z.s.   Kateřina Kašíková – předsedkyně spolku 


